
Obec Suchá nad Parnou, Obecný úrad Suchá nad Parnou, 68 PSČ 919 01 

Z á p i s n i c a
zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva konaného dňa 13. decembra 2012  

o 20.00 hod. v KD Suchá nad Parnou

Prítomní:  starostka - Ing.  Daniela  Balážová,  PhD.,  poslanci -  Jozef Ladvenica,  Mgr.  Katarína 
Krajčovičová, Ing. Miroslav Oboril, Mgr. Peter Planeta, Alexej Pluhár, Peter Vlachovič, Bohumil 
Žofčík, Ing. Jozef Zvolenský, Ing. Rastislav Fridrich, kontrolórka JUDr. Zuzana Krajčovičová.

1. Zasadnutie  OZ  otvorila  a  viedla  starostka  obce  Ing.  Daniela  Balážová,  PhD.  Privítala 
prítomných a určila overovateľov zápisnice: Mgr. Katarínu Krajčovičovú, Jozefa Ladvenicu. 

2. Starostka  prečítala  program  zasadnutia  a dala  hlasovať  o programe.  Poslanci  program 
jednohlasne schválili.

Hlasovanie: za 9 poslancov
                    proti: 0
                    zdržal sa: 0

3. Starostka  predložila  návrh  VZN o určení  školského obvodu ZŠ s  MŠ pre  obce  Suchá  nad 
Parnou,  Zvončín,  Košolná  a  Dlhá.  Návrh  bol  zverejnený  podľa  zákona,  poslanci  boli 
oboznámení na pracovnom zasadnutí.  Keďže pripomienky k tomuto návrhu neboli, požiadala 
poslancov o prijatie VZN, ktoré je prílohou zápisnice.

                                                                                              Hlasovanie: za 9 poslancov
                   proti: 0
                   zdržal sa: 0

4. ZŠ s MŠ požiadala zriaďovateľa obec Suchú nad Parnou o zmenu VZN o výške mesačného 
poplatku na čiastočnú úhradu výdavkov škôl a školských zariadení. Poslanci prijali návrh VZN 
jednohlasne, VZN je prílohou zápisnice.

                                                                                        Hlasovanie: za 9 poslancov 
Proti: 0
Zdržal sa: 0

5. Starostka  obce  informovala  prítomných  o zmene  zákona  582/2004  o   miestnych  daniach  a 
miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, sadzieb dane a skutočnosť, 
že obec má platné VZN z roku 2006 a tiež ohlásené 5% zvýšenie likvidácie odpadu z firmy 
A.S.A.  Trnava.   Z  uvedeného  vyplynula  povinnosť  prijať  aktualizované  VZN o  miestnych 
daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady.   Naša obec 
neupravovala  daň  z nehnuteľnosti  od  roku  2006.  Návrh  na  úpravu  dane  z nehnuteľnosti 



a vývozu komunálneho odpadu bol zverejnený, pripomienky k tomuto návrhu neboli  žiadne. 
Poslanci OZ prijali VZN tak, ako bolo navrhnuté, jednohlasne. VZN je prílohou zápisnice.

                                   
                                                   
                                                                                        Hlasovanie: za 9 poslancov

                   proti: 0
                   zdržal sa: 0 

6. Starostka predložila návrh rozpočtu na rok 2013, 2014 a 2015. Návrh bol zverejnený podľa 
zákona, pripomienky neboli vznesené.  Kontrolórka obce JUDr. Zuzana Krajčovičová prečítala 
stanovisko k rozpočtu obce na rok 2013. Poslanci toto stanovisko zobrali na vedomie. Obecné 
zastupiteľstvo schválilo vyrovnaný rozpočet na rok 2013, ktorý je prílohou zápisnice: 

      PRÍJMY:                      991 060 Eur, 
      VÝDAVKY:                991 060 Eur

Hlasovanie: za 9 poslancov
                                                                                                                  proti: 0 
                                                                                                                  zdržal sa: 0
 
V tomto bode poslanci zobrali na vedomie rozpočet

      na rok 2014:

                    PRÍJMY:     838 720 Eur,
                          VÝDAVKY:                838 720 Eur

      na rok 2015:

                          PRÍJMY:     538 720 Eur
                          VÝDAVKY:     538 720 Eur

7. Poplatky vyberané obcou neboli upravované od roku 2003. Starostka obce prečítala návrh na 
zmenu  sadzby  poplatkov.  Aj  tento  návrh  poslanci  jednohlasne  schválili.  Zoznam a  sadzby 
poplatkov tvorí prílohu zápisnice.

Hlasovanie: za 9 poslancov
                    proti: 0
                    zdržal sa: 0

8. Na Obecný úrad bola doručená žiadosť TJ Vinohradník Suchá nad Parnou o dofinancovanie 
energií v roku 2012 a výmenu okien v budove TJ v sume: 1 500 Eur. 

Hlasovanie: za 9 poslancov
                    proti: 0
                    zdržal sa: 0

9. Žiadosti. 
- pani Monika Janechová požiadala o prenájom pozemku o výmere cca 15-20 m2 na umiestnenie 

stánku rýchleho občerstvenia pri budove bývalej Policajnej stanice a detského ihriska. Poslanci 
OZ schválili žiadosť za podmienok: prenájom v sume: 1,50 Eur/m2/mesiac, energie a úprava 



terénu na vlastné náklady. Nesúhlasia s umiestnením svetelnej reklamy na budove. Prenájom 
bude na podklade nájomnej zmluvy.

Hlasovanie: za 9 poslancov
                    proti: 0
                    zdržal sa: 0

Ďalšia žiadosť bola doručená od Paulíny Neziri o prenájom priestoru na predaj jadranskej zmrzliny. 
Obec momentálne nemá vyhovujúce priestory na prenájom predaja zmrzliny, túto žiadosť  poslanci 
neschválili.

Hlasovanie: za 9 poslancov
                    proti: 0
                    zdržal sa: 0

- Anna Siváková požiadala o odkúpenie pozemku parc. č. 62/46 o výmere 396. Jedná sa o pozemok 
pri rodinnom dome súp. č. 49.
- Barbora Grmanová Kasanická žiada o odkúpenie pozemku parc. č. 62/ 112 o výmere 435 m2 – 
záhrada.
O žiadostiach bola poskytnutá informácia a oboma žiadosťami sa bude OZ zaoberať na zasadnutí v 
roku 2013.
- Ing. Milan Orešanský žiada o preloženie miestneho rozhlasu pri rodinnom dome súp. č. 541 na 
elektrický stĺp, nakoľko stĺp je poškodený a vedenie miestneho rozhlasu v Ružovej doline je v línii 
vedenia elektriny. Starostka po informácii zamestnanca elektrární – poslanca Bohumila Žofčíka, o 
tom že prekládka je možná. Z uvedeného dôvodu prisľúbila rozhlas preložiť pri priaznivom počasí. 

Všetky žiadosti poslanci zobrali na vedomie.

10. Informácie:
- starostka požiadala poslancov o určenie termínu najbližšieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 
Poslanci navrhli termín: 14. február 2013. Na tomto zasadnutí príjmu plán činnosti a určia termíny 
ďalších zasadnutí v roku 2013,
-  v budove  bývalej  policajnej  stanici  začal  prevádzku  masérskych  služieb  Martin  Horváth, 
otváracie hodiny sú v pondelok, štvrtok a piatok po telefonickej objednávke na č. 0948 511 512, 
oznam bude zverejnený na webovej stránke obce,
-  Riaditeľka  ZŠ  s MŠ   požiadala  o pomoc  pri  riešení  havarijného  stavu  v budovách  ZŠ  s MŠ 
a v areáli školy. Starostka obce následne požiadala Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu 
SR  prostredníctvom Krajského školského úradu o finančnú pomoc na riešenie havarijného stavu. 
Ministerstvo školstva vyhovelo požiadavke vo výške 24 000 Eur na opravu malej budovy ZŠ,
-  ZŠ  s  MŠ  oznámilo  zriaďovateľovi  potrebu  doplniť  členov  do  Rady  školy  za  zriaďovateľa. 
Starostka navrhla, aby tí poslanci, ktorí doteraz pracovali v Rade školy zostali aj naďalej ( Alexej 
Pluhár, Ing. Rastislav Fridrich, Marek Surový) a predložila návrh doplniť za člena RŠ pracovníčku 
obce Helenu Tajcnárovú. Poslanci návrh prijali.

Hlasovanie: za 7 poslancov
                    proti: 0
                    zdržal sa: 2 (Pluhár, Fridrich)

- Za rodičov detí v predškolskom veku prišiel na obecný úrad list podpísaný Máriou Kollárovou, 
v ktorom žiadajú o zvýšenie počtu tried MŠ. Starostka tento list prečítala a informovala prítomných, 
že dňa 10. decembra 2012 sa uskutočnilo stretnutie rodičov, starostky obce a pracovníčky obce, 
riaditeľky  ZŠ  s MŠ a zástupkyne  riaditeľky.  Spoločne  hľadali  riešenie,  zo  stretnutia  je  spísaný 



zápis, ktorý bol doručený zúčastneným. Starostka informovala,  že v roku 2002 prešli originálne 
kompetencie pod obec. Problémy s budovou MŠ sa začali riešiť v tomto volebnom období, kedy 
poslanci  osobne v roku 2011 preverili  stav budov vo vlastníctve  obce a uzniesli  sa na potrebe 
nevyhnutných opráv. V roku 2011 sa uskutočnilo preloženie vodovodu po vlastných pozemkoch. 
Nakoľko odkanalizovanie a odizolovanie budovy si vyžaduje dlhší čas, práce mohli sa uskutočniť 
počas letných prázdnin, čo sa aj uskutočnilo. Vzhľadom na zlý stav budovy práce boli vykonané vo 
väčšej  miere,  čo  OZ  na  zasadnutiach  schválilo.  Jednalo  sa  o odkanalizovanie,  čiastočné 
odizolovanie  budovy,  výmenu  okien,  vymaľovanie,  výmenu  radiátorov,  opravu  WC,  výmenu 
batérií, vybudovanie chodníka, prístupových ciest do MŠ a parkovania, výmenu dlažby na terase a 
pod.
V pláne  bolo zrekonštruovať  podkrovie  a využiť  priestor  na ďalšie  triedy.  Keďže sa  nepodarilo 
odizolovať celú budovu, zrealizovať rekonštrukciu podkrovia by bolo nehospodárne.
Ďalšia žiadosť od rodičov detí bola na zriadenie kontajnerových tried. OZ toto riešenie vyhodnotilo 
ako nevhodné a finančne náročné. 
OZ chce túto situáciu riešiť výstavbou nových priestorov postupne podľa finančných možností obce 
v areáli súčasnej MŠ. Pani Doková ponúkla vypracovanie projektu na prístavbu MŠ, nakoľko je 
architektkou a má dieťa v predškolskom veku. 
- starostka informovala o štrajku učiteľov, ktorý bol 26. – 28. novembra a do štrajku sa zapojili aj 
pedagógovia našej školy. O deti bolo postarané v školskom klube detí.
- dňa 20.novembra 2012 boli vyhodnotené závery kontroly výkonu štátneho zdravotného dozoru 
v budove MŠ. V správe sa hodnotia závery ako vyhovujúce.
- na majetok obce Suchá nad Parnou bola vyhotovená ponuka ohľadom novej poistnej zmluvy za 
výhodnejších podmienok a v nej je návrh poistenia aj budov ZŠ, MŠ, TJ – tieto doposiaľ neboli 
poistené. OZ súhlasí s  novými podmienkami poistenia, 
- dňa 26. októbra 2012 sa uskutočnila kontrola SORO na mieste z TTSK k projektu Revitalizácia 
námestia obce Suchá nad Parnou – nedostatky neboli zistené. Rekonštrukcia námestia sa urobila 
v rekordnom čase, čo vyzdvihol pri jeho odovzdaní aj predseda TTSK Ing. Tibor Mikuš. Starostka 
obce dala o tejto správe hlasovať.

                                                                                        Hlasovanie: za 9 poslancov
                                                                                                            proti: 0
                                                                                                            zdržal sa: 0

- starostka informovala prítomných o dlhšie trvajúcich jednaniach s dodávateľmi stavby výstavby 
kanalizácie a vodovodu a následnej potreby opravy ciest. Rokovania boli napokon úspešné, firma 
EIFFAGE poskytla finančné prostriedky vo výške 14 400 Eur a v týchto dňoch prebehli opravy a 
ešte budú pokračovať aj v roku 2013,
- ďalšia informácia bola o začatí budovania vodovodu smerom do Nových Vinohradov. Stavba je 
realizovaná z poskytnutej pôžičky od občanov a prostriedkov obce.
- obec podala dve žiadosti na Environfond pre rok 2013  a to na dobudovanie vodovodu v tých 
častiach obce kde ešte nie je vybudovaný a na vybudovanie zberného dvora,
- žiadosť o pridelenie  dotácie  na rok 2013 z rozpočtu obce doručili:  Združenie  dôchodcov - na 
sumu: 800 Eur, Telovýchovná jednota Vinohradník - 29 890 Eur a Poľovné združenie Zelený háj. O 
poskytnutí finančných príspevkov bude OZ rozhodovať v roku 2013. Starostka zároveň požiadala 
organizácie, ktoré ešte nepredložili vyúčtovanie poskytnutej dotácie za rok 2012, aby tak čo najskôr 
urobili v zmysle Zmluvy.
-  ďalšia  informácia  bola  o zmene  konateľa  v detskej  ambulancii  z MUDr.  Filipovej  na  MUDr. 
Korčekovú,
-  informáciu o prebiehaní konania zmeny ÚPN obce Suchá nad Parnou a zverejnenie oznámenia 
o strategickom dokumente,
-  naša  obec  bola  vybratá  do  projektu  STROM  ŽIVOTA.  Projekt  sa  týka  environmentálneho 
programu,



-  Úrad  práce  sociálnych  vecí  a rodiny  poskytuje  možnosť  zamestnania  pre  nezamestnaných 
minimálne na 6 mesiacov za podmienky: vek do 29 rokov, evidovaný na ÚPSVaR minimálne 3 
mesiace, ale obecný úrad musí vytvoriť nové pracovné miesto na ten istý čas. V prípade záujmu 
treba kontaktovať OcÚ.
-  starostka  informovala  aj  o zmenách  v štátnej  správe  v roku  2013,  ďalej  o výzve  z elektrární 
na orez stromov do 30.11.2013
- informovala o podujatiach konaných od posledného zasadnutia OZ:
- 40. výročie Suchovského speváckeho zboru
- 90. výročie Dychovej hudby Suchovanka
- Divadelné predstavenie v rámci Mesiaca úcty k starším
- prezentácia knihy Denníky
- tradičné stretnutie detí so sv. Mikulášom
- pernikiáda detí k výzdobe vianočných stromčekov.

Ďalej starostka informovala o plánovaných podujatiach:
- návšteva jubilantov: 80, 85, 90 a viac ročných,
-  28.12.2012  –  zhodnotenie  činnosti  za  rok  2012,  pripomenieme  si  20.  výročie  vzniku  SR 
a stretnutie ukončíme podaním vianočnej kapustnice – účinkovať budú deti ZŠ s MŠ a dychová 
hudba Suchovanka,
-  31.12.2012 poďakovanie  za  uplynulý  rok  vo  farskom kostole  a privítanie  Nového roka  2013 
o 24.00 hod. na námestí pri vianočnom stromčeku,
- 25.1.2013 ples Suchovského speváckeho zboru a ZMO,
- 9.2.2013 ples TJ a okresných dobrovoľných hasičov.

11. Rôzne
- p.  Novák žiadal  o vysvetlenie  k uzávere vyhlásenej  v časti  Diely – odpoveď: vyžiadala  si  to 
prebiehajúca zmena ÚPN a dopravné riešenie v tejto lokalite,
-  manželia  Dubovskí  vyjadrili  nespokojnosť  s  vyhlásením uzávery,  nakoľko majú  problém pri 
predaji  pozemkov  – odpoveď: k vydávaniu  stavebných povolení  je  potrebná  verejne prístupná, 
kapacitne  zabezpečená  komunikácia,  zo  strany  vlastníkov  nie  je  doposiaľ  podaná  žiadosť  na 
stavebné  povolenie  na  komunikáciu,  na  čo  stavebný úrad  stavebníkov  upozornil  pri  kolaudácii 
inžinierskych sietí.

O v e r o v a t e l i a :

Mgr. Katarína Krajčovičová ...............................

Jozef  L a d v e n i c a .........................................

                Ing. Daniela Balážová, PhD.
                                                                                                  starostka obce

V Suchej nad Parnou 18. decembra 2012
Zapísala: Helena Tajcnárová


